
مربی کره ای تیروکمان 
ماندگار شد

هونگ: سهمیه تیمی 
المپیک می گیریم

فدراســیون تیروکمــان بعــد از پایــان 
قرارداد 7 هزار یورویی هونگ سونگ 
هو سرمربی کره ای، با او تا خردادماه 
ســال آینــده البتــه بــا هــزار یــورو کمتــر 
تمدیــد کــرد. فدراســیون ســال قبــل، 
قرارداد کلی را تا پایان المپیک ۲۰۲۴ 
پاریــس بــا مربــی کــره ای امضــا کــرد و 
قرارداد کوتاه مدتی هم تا پایان سال 
قبل بسته شد که رقم ماهیانه آن تا 
پایــان المپیــک ۲۰۲۴ پاریــس 7 هزار 
یورو بود و طبق آن هونگ سونگ هو 
همزمان ســرمربی تیم های کامپوند 
و ریکــرو جوانــان و تیــم ملــی ایــران 
بــود. مــرد کــره ای بعــد از آن تــا پایــان 
قهرمانــی آســیایی تایلنــد در آبــان ماه 
تمدید کرد و امروز به گفته غلامرضا 
فدراســیون  رئیــس  شــعبانی بهار، 
تیراندازی با کمان، با تمدید قرارداد 6 
هزار یورویی یا معادل ریالی سرمربی 
تیم ملــی تــا خردادمــاه ســال آینده در 

ایران ماندگار شد.
او امیدوار است شاگردانش سهمیه 
تیمی المپیک بگیرند: »اگر با همین 
سیســتم ادامــه دهیــم، بــه ســهمیه 
المپیــک امیدوارم. از توجیه خوشــم 
تیم هــا  از  یکســری  حــالا  نمی آیــد. 
ســهمیه انفــرادی گرفته انــد و اگــر هر 
کدام ســهمیه تیمی بگیرند، شــانس 
مــا بــالا مــی رود، ولــی مــا می خواهیــم 
ســهمیه تیمــی بگیریــم و بــرای آن بــا 

تمام وجود تلاش می کنیم.«
بــه گفتــه هونــگ انتخابــی تیــم ملــی 
آخر هفته برگزار می شــود: »انتخابی 
تیــم ملــی پنجشــنبه و جمعــه برگــزار 
می شــود. تعــدادی از دور حذفــی و 
تعــدادی هــم از مرحلــه مقدماتــی 
انتخــاب شــده و بــه اردو می آینــد. در 
ادامــه کمانــداران بــا حضــور در هــر 
می شــوند.  امتیازبنــدی  مســابقه 
هرکســی ایــن مراحــل را طــی کنــد 
تیــم  در  بگیــرد،  را  لازم  امتیــاز  و 

می ماند.«
 
 

آخرین اردو دختران 
هندبال قبل از دانمارک

دختــران هندبــال در آخریــن اردوی 
قهرمانــی جهــان دانمــارک، جمعــه 3 
آذرماه تمریناتشان را از سر می گیرند. 
تیــم ملــی هندبال دختــران ایران بعد 
از تجربــه قبلــی قهرمانــی جهــان، ایــن 
بــار بــا چهارمــی آســیا جــواز حضــور در 
قهرمانــی جهــان ۲۰۲3 را گرفــت. در 
حالی که هیچ کدام از تیم های مردان 
هندبال دوبار پیاپی به قهرمانی جهان 
صعــود نکرده اند. مینا وطن پرســت، 
ســاناز  آرزو محمــدی،  لــک،  هانیــه 
رجبی، مائده عشاقی، فاطمه مریخ، 
ســتاره رحمانیــان، اســراء زنــدی، آرزو 
کیانــی آرا، بهــار ایزدگشــب، عطیــه 
شهســواری، زهــرا فقیهــی، نســترن 
گــودرزی فراهانــی، فاطمــه خلیلــی 
بهفر، حدیث نوروزی و مهربان بدوی، 
16 بازیکن مســافر دانمارک هســتند 
کــه بــرای چهــار روز با برنامه های کادر 
فنــی آخریــن تمرینــات را تــا قبــل از 
ســفر در ســالن فدراســیون هندبــال 
انجــام می دهنــد. تیــم ملــی هندبــال 
دختــران ســاعت ۲۲:۴5 دقیقــه 7 
آذرماه به دانمارک پرواز می کند تا دو 
روز بعــد یعنــی از پنجشــنبه در شــهر 
هرنینگ با صف آرایی مقابل لهستان 

رقابت های جهانی را استارت بزنند.
الهام سلوکی )سرپرست(، غلامعلی 
اکبرآبادی )مشاور فنی(، خدیجه قانع 
)مربــی( و اکرم حبیب لو )فیزیوتراپ( 
تیم ملی هندبال را همراهی می کنند.

مســابقات  دوره  بیست وششــمین 
قهرمانی زنان جهان از 9 تا ۲6 آذر ماه 
به میزبانی سه کشور نروژ، دانمارک 

و سوئد برگزار می شود.
بــر اســاس برنامــه ایــن رقابت ها، تیم 
ملــی هندبــال بانــوان ایــران در اولیــن 
بــازی 9 آذر از ســاعت ۲۲:۰۰ بــه وقــت 

ایران به مصاف لهستان می رود.
ملی پوشان 11 آذرماه از ساعت 19:3۰ 
به وقت تهران در دومین بازی رودررو 
مقابــل آلمــان قــرار می گیرنــد و ژاپــن 
آخریــن رقیــب دور مقدماتــی ایــران 
اســت که 13 آذرماه از ســاعت 19:3۰ 

به مصاف آن می روند.

 zسوژه

غلامرضا شعبانی بهار:

شاید با جدایی، پارالمپیک عملکرد بهتری داشته باشد

رئیــس فدراســیون تیروکمــان در مــورد جدا شــدن پاراتیروکمان از فدراســیون 
تیروکمان گفت: »پاراتیروکمان را با ۲ مدال طلا تحویل گرفتیم و با ۵ مدال طلا 
تحویــل دادیــم. در نهایت احســاس کردم تصور برخی ورزشــکاران و مســئولان 
کمیته پارالمپیک این است که می توانند بهتر از این مدیریت کنند و تصمیم بر 
این شد که پاراتیروکمان جدا شود. تصور این بود که نگاه ورزشکاران هم این گونه 

است که می توانند به عنوان زیر مجموعه پارالمپیک پرفروغ تر ظاهر شوند.«
 

ثریا آقایی:

خداحافظی؛ می توان هم گفت بله و هم خیر

دختر بدمینتون باز المپیکی ایران در پاسخ به این سؤال که آیا به نوعی خداحافظی 
کرده است، گفت: »می توان هم گفت بله و هم خیر. خیلی دوست ندارم بگویم 
خداحافظی کرده ام چون سن من آنقدر نیست که به خداحافظی رسمی فکر کنم. 
شــاید اگر روزی آمادگی داشــته باشــم، برگردم. اکنون بازی کردن در برنامه ریزی 
من نیســت و اهدافم بیشــتر روی مربیگری است. این داستان هم که پیش آمد 
بیشتر می تواند به تجربه ام کمک کند تا در کنار مربیان بزرگتر تجربه کسب کنم.«

فاطمه عنایت:

هر سال مربی تعویض می شود

بازیکــن تیــم ملــی والیبــال بانوان گفــت: »مهم تریــن چالش فعلــی والیبال 
بانوان کم بودن تعداد تیم ها اســت که ســبب می شود کمتر بازی کنیم. اگر 
تعداد بازی ها بیشتر شود، قطعاً با تجربه بیشتر و بهتر بازی کردن بازیکنان 
هــم همــراه می شــود. همچنیــن نبــودن اسپانســر و پایــدار نبــودن مربی ها 
از معضــلات جــدی اســت. هــر ســال مربــی تعویــض می شــود و آن مربــی 
نمی توانــد در طــول یــک  ســال هر آنچــه را در ذهن دارد در اختیــار بگذارد.«

 

انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

تــک ســهمیه دوچرخــه ســواری جــاده 
ایــران بــرای المپیک پاریــس را اتحادیه 
بین المللی رسماً تأیید کرد. طبق اعلام 
اتحادیــه بین المللــی دوچرخه ســواری 
uci  ۴5 کشــور در اســتقامت جــاده 
ســهمیه بازی هــای المپیــک را گرفتنــد 
کــه ســهم ایــران هــم یــک ســهمیه بود 
و رکابــزن ایرانــی در اســتقامت جــاده 
پاریــس رکاب می زنــد. ســهمیه ای کــه 
ششــمی محمــد گنج خانلــو، ملی پوش 
ســابق در قهرمانی آســیا، به ایــران داد.
رســول اســدی، رئیــس فدراســیون 
دوچرخه سواری معتقد است با رویکرد 
جوانگرایــی مســافر فرانســه را کمیتــه 
فنــی انتخــاب می کنــد: »فکــر می کنــم 
مــا دو رکابــزن کاندیــدای حضــور در 
المپیــک پاریــس داریم کــه کمیته فنی 

آنهــا را انتخــاب می کنــد تــا در اردو برای 
المپیــک آمــاده شــوند، امــا اینکــه چــه 
کســی مسافر پاریس می شود را کمیته 
فنی مشــخص می کند. ولی فدراسیون 
رویکــرد جوانگرایــی دارد و چــاره ای جز 
آن ندارد. همان سیاستی که این مدت 
داشتیم و خوشبختانه جواب هم داد و 
تقریبــاً عملکرد قابل دفاعی هم نشــان 
دادیــم. همیــن رویکــرد را هــم بــرای 
المپیــک ادامــه می دهیــم. بــه هر حال 
کمیتــه فنی چهارچــوب را برای المپیک 

تعییــن می کنــد.«
ــس فـــــدراســـــیـــــون  ــ ــ ــی ــ ــ ــه نــــظــــر رئ ــ ــ بـ
دوچـــرخـــه ســـواری، علی لبیب بعد از 
بـــازی هـــای آســیــایــی هــانــگــژو، شانس 
زیــادی برای رکابزنی در المپیک دارد: 
»علی لبیب شانس زیادی برای حضور 
در المپیک پاریس دارد، چرا که عملکرد 
خوبی در بازی های آسیایی داشت، اما 
هنوز حضورش قطعی نیست و باید 

کمیته فنی او را تأیید کند.«
او معتقــد اســت دوچرخه ســواری حالا 
مشــکل تجهیــزات دارد: »مــا بــرای 
بازی هــای آســیایی دوچرخــه خریدیــم 

و بــا عملکــردی که علی لبیــب و پرتوآذر 
داشــتند، بــا مصوبــه هیــأت رئیســه 
دوچرخه هــا را بــه آنهــا دادیــم. حــالا 
بیشــتر از اینکــه مشــکل دوچرخــه 
داشــته باشــیم، مشــکل تجهیــزات 
داریــم. بــا توجــه بــه سیاســتی کــه 
فدراســیون بــرای اعــزام کیفــی دارد، 
طبــق بودجــه فدراســیون شــرایط را 

مدیریــت می کنیــم.«
اســدی بــرای پیشــرفت رکابزنــان، برای 
لژیونــری آنهــا بــا باشــگاه های خارجــی 
مذاکــره می کنــد: »مــا حتــی بــرای 
پیشــرفت بچه هــا، برنامــه لژیونــری را 
داریــم کــه حــالا علــی لبیــب با باشــگاه 
اماراتــی قــرارداد بســته اســت. چنــد 
دوچرخه ســوار دیگــر را در تیم هــای 
کنتیننتــال ثبت نــام کرده ایم و البته در 
حــال رایزنــی بــرای توافــق بــا یــک مربی 
اروپایــی هســتیم تا بــرای کار به بچه ها 

تــا المپیــک مشــاوره فنــی دهــد.«
بــه گفتــه او هنوز مشــاور فنــی تیم ملی 
دوچرخه ســواری قطعــی نشــده: »فعلاً 
مذاکــرات مــا با مشــاور اروپایــی قطعی 
نشــده اســت و رایزنی هــا ادامــه دارد. 

فکر می کنم تا یک ماه آینده مشخص 
شــود.«

رئیــس فدراســیون دوچرخه ســواری 
خیلــی بــه نتیجــه رکابــزن ایرانــی در 
هــر  «  : ســت ا ر  ا و میــد ا لمپیــک  ا
دوچرخه سواری که به المپیک می رود، 
بــرای تجربه انــدوزی نمــی رود. شــک 
نکنیــد در ایــن دوره دوچرخــه ســوار 
ایرانــی نتیجــه ای بــه مراتــب بهتــر از 
دوره هــای قبــل می گیــرد. تصمیمــات 
در کمیتــه فنــی و کادر فنی تیم منطقی 
اســت و مــا رکابزنــی جــوان را اعــزام 
می کنیــم کــه عملکــردش قابــل دفــاع 
باشــد. علی لبیب در بازی های آسیایی 
هانگــژو، دو مقــام چهارمــی بــا اختلاف 
دهــم و صــدم از نفــر اول بــرای ایــران 
گرفــت. مــن به کمیتــه فنــی، کادر فنی 
و دوچرخــه ســوار ایرانــی در المپیــک 

پاریــس ایمــان دارم.«
او امیدوار است هفته آینده کمیته فنی 
تشــکیل شــود: »هفته بعــد همزمان با 
اختتامیه لیگ در هتل المپیک، کمیته 
فنــی تشــکیل می شــود. البتــه انتخاب 
مســافر فرانســه در یک جلســه جمع و 

جور نمی شود و چند جلسه لازم دارد.«
رئیــس فدراســیون دوچرخــه ســواری 
ردوی تیــم ملــی پیســت  ره ا دربــا
می گویــد: »ما دو مــاه دیگر رقابت های 
دوچرخه ســواری پیست قهرمانی آسیا 
بــه میزبانــی هنــد را داریــم. اردو را برای 
رکابزنــان پیســت تــدارک می بینیــم. 
ایــن روزهــا هــم بچه هــای ســرعت در 
اردو هســتند و بعــد هــم نوبــت نیمــه 

اســتقامت می رســد.«
رسول اسدی مشکل دوچرخه سواری 
را مــــربــــی نـــــمـــــی دانـــــد: »مــشــکــل 
دوچرخه سواری مربی خارجی نیست. 
ما مشکلات بزرگتری داریم و باید آنها 
را حل کنیم تا با تأمین تجهیزات، تعداد 
اعزام ها را بیشتر کنیم. خودمان هم 
می دانیم باید مشکلات را رفع کنیم. 
هر مربی خارجی هم بیاید، اول می گوید 
مشکلات را رفع کنید. ما می خواهیم در 
قدم اول مشکلات را رفع کنیم و بعد 
مربی تمام وقت بیاوریم تا با داشته 
هایش چند پله دوچرخه سواری ما را 
ارتقا دهد. به همین خاطر حالا به جای 

مربی خارجی، مشاور می خواهیم.«

 zسوژه

در حســاس ترین بــازی هفتــه پنجم لیگ 
برتــر بســکتبال، شــهرداری گــرگان در 
ثانیه هــای پایانــی بــه برد رســید. هفته ای 
کــه نتایــج آن شــگفت انگیز بــود و محمد 

سیســتانی، ســرمربی جوان مــس کرمان 
کالــه آمــل را در خانــه آن هــم با یک امتیاز 
اختــلاف برد به نحوی که علی آرزومندی، 
ســرمربی کاله هم اعتــراف کرد: »تیمش 

مســتحق بــرد نبود.«
امــا شــهرداری گرگان به لطف درخشــش 
نورد پله و ســینا واحدی، مهرام را در خانه 
8۴- 81 مغلوب کرد. هر چند این مسابقه 
جذاب و تماشــایی خالی از حاشــیه نبود، 
محمــد جمشــیدی از تیــم مهــرام تهــران 
کــه بــا 33 امتیــاز، 5 پــاس گل و کارایــی 
3۰، بهتریــن بازیکن زمین شــد در دقایق 
پایانــی بــازی دو خطــای متوالــی روی او 
انجــام شــد کــه از دیــد داور پنهــان ماند و 
باعــث شــد ایــن بازیکــن اعتــراض زیادی 
کنــد. چــرا کــه زدن پرتاب هــای پنالتــی در 
آن دقایــق حتی می توانســت نتیجه بازی 

را برگردانــد.
در کوارتر دوم هم به هنگام تایم اوت تیم 
مهرام، ارسلان کاظمی کاپیتان شهرداری 
گرگان بالای ســر بازیکنان تهرانی می رود 
و به ســخنان مربــی مهرام گوش می دهد 
تــا جــو آنها را به هــم بریزد. البته مصطفی 
هاشــمی دربــاره ایــن رفتــار بازیکــن خود 
گفــت: بــرای تیــم مــن هــم پیــش آمــده 
اســت. بــه نظــر مــن شــوخی و شــیطنت 
اســت و بایــد بــه اصــل مطلــب برســیم. 
بــازی خوبــی از نظــر نتیجه و هیجــان بود، 
چنیــن بازی هایی هوادار را جذب می کند 
و اسپانســرها بــه بســکتبال رو می آورنــد. 
چنین صحبت هایی خیلی مهم نیست.«
فــرزاد کوهیــان ســرمربی تیم مهــرام هم 
بعــد از پایان بازی تماشــایی شــاگردانش 
برابــر تیــم پرســتاره گرگانی هــا آن هــم بــا 

یــک بازیکــن خارجــی گفــت: »بازیکنانم 
تمــام تمرکز خود را روی بازی گذاشــتند و 
تــلاش کردنــد تــا بتوانند نتیجــه را به نفع 

خــود بــه پایــان ببرند.«
او در ادامــه تأکیــد می کنــد: »گــرگان 
مجموعــه با تجربــه ای اســت کــه چندیــن 
ســال است ســرمایه گذاری بســیار خوبی 
کرده انــد. بخصــوص کــه روی غرب آســیا 
تمرکــز کرده انــد و بــا جذب دو یــار خارجی 
خــوب تیمشــان را قوی تــر کرده انــد. اما با 
میانگیــن ســنی تیــم ما که جوان اســت و 
تنهــا دو ســه بازیکــن باتجربــه داریم باید 
بگویــم خیلــی خــوب کار کردنــد. تنهــا در 

جاهایــی نوســان داشــتیم.«
ســرمربی تیــم مهــرام در خصوص جذب 
بازیکــن خارجــی دوم هــم می گویــد: 
یــت  لله بــا رویکــرد و حما »ان شــاءا

همه جانبه ای که باشــگاه در تمامی ابعاد 
از تیمــش دارد بزودی این مســأله مرتفع 

می شــود.«
 فــرزاد کوهیــان فصــل جدیــد لیــگ برتــر 
را خــوب ارزیابــی می کنــد: »همــه تیم هــا 
خــوب کار کردنــد و نمی شــود گفــت تنهــا 
6 تیــم مدعــی هســتند. در ایــن هفتــه 
هــم دیدیــد کــه مــس کرمــان در خانــه 
کالــه آنهــا را بــا شکســت روبه رو کــرد یا در 
هفته هــای مختلــف مشــاهده کردیم که 
تیم هــا بــا اختــلاف ناچیــز نتایــج را واگذار 
کردنــد. هــر چقــدر فصــل جلوتر مــی رود 
تیم هــا خطرناک تــر می شــوند. در ضمــن 
همــه تیم هــا بــه جــز رعــد پدافنــد و نفت 
آبــادان بازیکن خارجی جذب کرده اند که 
کیفیــت بســیار خوبــی دارند. واقعــاً لیگ 

ســختی اســت.«

ثانیه ها برد را برای مهرام ارمغان آورد

کوهیان: واقعاً لیگ سختی است

فائزه زمانی
روزنامه نگار

 zگفت وگو

پریسا غفاری
روزنامه نگار

تک سهمیه المپیک دوچرخه سواری ایران تأیید شد

»لبیب« شانس اول اعزام به پاریس

مشکل 
دوچرخه سواری مربی 
خارجی نیست. ما 
مشکلات بزرگتری 
داریم و باید آنها را 
حل کنیم تا با تأمین 
تجهیزات، تعداد 
اعزام ها را بیشتر 
کنیم. خودمان 
هم می دانیم باید 
مشکلات را رفع کنیم
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